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S/BR.0002.11.2015        
 

Protokół Nr XI/15 
z XI sesji Rady Miejskiej w Rynie 

odbytej w dniu 25 listopada  2015 roku 
 
 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Świerczewskiego 2 w 
Rynie ; w godz.15:00 do 16:15. 
 
W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
      -     Radca Prawny    - Teresa Dąbrowska 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy 
                 
 
 
 
                                  Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
4. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
5. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
7. Informacja w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości.                          
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.   
10.Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek opłaty miejscowej oraz zasad i sposobu jej   
     poboru.                                                                                                                               
11.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej    
      ustalania, poboru i terminów płatności.                                                                              
12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji     
      podatkowych.                                                                                                                      
13. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe    
      odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ryn.                                      
14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 59/3 w Rynie.         
15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr 48  
      w Krzyżanach.                                                                                                                    
16. Sprawy rożne.    
17. Zamknięcie posiedzenia. 
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Przed przystąpieniem do sesji Rady Miejskiej w Rynie Burmistrz Miasta i Gminy Ryn wraz z 
Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczyli przybyłym na sesję uczestnikom kursu komputerowego 
certyfikaty potwierdzające ukończenie kursu zorganizowanego przez Bibliotekę Publicznż w Rynie. 
 
 
 
Ad.1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan M. Szczebiot. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 14 radnych – 
nieobecny radny Pan I. Nieckarz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG wniósł o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowe projekty uchwał 
po pkt 15: 
 
„ pkt 16  – Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2015- 
                2025 
  pkt 17  - Podjęcie uchwały w sprawie   w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2015 r.” 
 
Rada Miejska, jednogłośnie w obecności 14 radnych, opowiedziała się za wprowadzeniem do 
porządku sesji powyższych projektów uchwał. 
 
Ad.2  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie wniesiono. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez Radę Miejską 
jednogłośnie,  w obecności 14 radnych. 
 
 
Ad.3  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w 
okresie między sesjami. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady Miejskiej : 
1/ odczytał pismo Burmistrza MiG dotyczące realizacji  przyjętego przez Radę Miejską na VII sesji  w 
dniu 30.06.2015r. wniosku złożonego przez Klub Radnych Razem o zdjęcie tablicy znajdującej się w 
parku koło apteki w Rynie i przeniesienie jej do muzeum – kserokopia pisma stanowi załącznik nr 2 
do niniejszego protokółu; 
2/ odczytał odpowiedź Burmistrza MiG na wnioski Komisji Rewizyjnej przedstawione na X sesji Rady 
Miejskiej w Rynie – kserokopia pisma stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu; 
3/ odczytał stanowisko Rady Miejskiej w Kętrzynie popierające inicjatywę Zarządu Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego dotyczącą realizacji inwestycji w zakresie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 
592 na odcinku Kętrzyn-Giżycko pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu; 
 
Ad.4  Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  
sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG -  z okazji Dnia Pracownika Socjalnego złożył życzenia Pani E. 
Modzelewskiej Kierownikowi MGOPS. 
Ponadto, poinformował, że: 
1/ uczestniczył w uroczystości podpisania porozumień dotyczących strategii WJM oraz przedsięwzięć 
w ramach Cittaslow; 
2/ odbyła się kontrola uzyskania efektów inwestycji  w Sterławkach Wielkich i Szymonce pod katem 
uzyskania wskaźników; 
3/ w Mikołajkach odbyło się podsumowanie kampanii „7 Cudów Mazur” , w której gmina uczestniczy 
od trzech lat; akcja została oceniona przez samorządy sceptycznie; 
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4/ odbyło się posiedzenie rady nadzorczej PGKiM poświęcona wynikom spółki  za trzy kwartały;  
 w związku  z dobrymi finansami  nie ma potrzeby podnoszenia cen wody i ścieków; 
5/ podziękował Dyrektorowi Zespołu Szkolno-Przedszkolnego za  zorganizowanie Święta 
Niepodległości; 
6/ został podpisany z wojewodą aneks dotyczący drogi na Wejdykach; 
7/ w Rynie odbyło się Wojewódzkie Forum Odnowy Wsi; Burmistrz ponowił prośbę o opracowanie 
planów odnowy miejscowości; 
8/ odbyły się dwa kolejne walne zebrania stowarzyszeń dotyczące ustalenia stawki oraz budżetu na 
kolejny rok; 
9/ trwają rozmowy z GDDKiA odnośnie zatok autobusowych w Cankach; GDDKiA  pismem 
poinformowała, że zakwalifikowała to miejsce, jako niebezpieczne, nie wskazując jednak kiedy to 
będzie przedmiotem realizacji. 
 
Ad.5 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono. 
Ad.6 Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania – nie zgłoszono. 

 
Ad.7 Informacja w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy. 

 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że w sezonie letnim siły policyjne były wzmocnione 
dodatkowo o dwóch policjantów. W roku przyszłym najprawdopodobniej wzmocnienie policji nie 
będzie możliwe z uwagi na Światowe Dni Młodzieży. Wspólnie z MGOPS zadbano o przyszłość 
jednego z mieszkańców Rynu, który był szczególnie uciążliwy zwłaszcza dla turystów. 
Ochotnicza Straż Pożarna uczestniczyła w wielu akcjach. Stanowi ona dużą pomoc dla Państwowej 
Straży Pożarnej. Gmina jest przygotowana do sezony zimowego. Zostały zawarte umowy na zimowe 
utrzymanie dróg i chodników. 
 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości.                          
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XI/85/15 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.                                                                                                                                            
 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych.   
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. Poprosił o skorygowanie uchwały, 
zgodnie z ustaleniami przyjętymi na Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki: w §1 1) c : na 851,00  zł oraz  w §1 5) – na 500,00 zł. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z w/w poprawkami. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.   
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
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Uchwała Nr XI/86/15 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.                                                                                                                                            
 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek opłaty miejscowej oraz zasad i sposobu 
jej poboru.                                                                                                                             
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. Wniósł poprawkę dotyczącą wysokości 
opłaty miejscowej z 2,18 zł  na 2,17 zł, zgodnie z ustaleniami przyjętymi na Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
określenia stawek opłaty miejscowej oraz zasad i sposobu jej poboru. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XI/87/15 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.                                                                                                                                            
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach celem zaopiniowania przez 
Komisję Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki projektu uchwały w sprawie  
określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej ustalania, poboru i terminów płatności. 
 
Po przerwie: 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej    
          ustalania, poboru i terminów płatności.                                                                              
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. Wniósł o zmianę zapisu § 3 na zapis w 
brzmieniu:  
„§ 3. 1.Zarządza się pobór opłaty targowej w formie inkasa na kwitariusz przychodowy. 
        2.Inkasentem ustala się Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Rynie  
           Spółka z o.o. 

3. Inkasentowi przysługuje wynagrodzenie w wysokości 50% pobranych kwot.” 

 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej ustalania, poboru i terminów płatności.                                                                              
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XI/88/15 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu 
 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji     
          podatkowych.                                                                                                                      
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XI/89/15 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu 
 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe  odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ryn.                                      
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przedłużenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  odprowadzanie ścieków 
obowiązujących na terenie Gminy Ryn.                                      
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XI/90/15 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu 
 
Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 59/3 w Rynie.         
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży działki nr 59/3 w Rynie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XI/91/15 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu 
 
Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr    
            48 w Krzyżanach.                                                                                                                    
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr  48 w Krzyżanach.                             
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XI/92/15 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu 
 
Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2015- 
           2025. 
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2015- 2025. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XI/93/15 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu 
 
Ad.17  Podjęcie uchwały w sprawie  zmian budżetu gminy Ryn na 2015 r. 
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian budżetu gminy Ryn na 2015 r. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XI/94/15 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu 
 
 
Ad.18 Sprawy rożne.    
 
Pan M. Podskalny Dyrektor RCK  zaprosił na 28 listopada br. na  godz.18:00 do sali RCK na spektakl 
teatralny, w którym wystąpią mieszkańcy powiatu giżyckiego. Ponadto, Dyrektor RCK zaprosił na 
koncert poezji śpiewanej w wykonaniu zespołu „ Cisza, jak ta „ który odbędzie się w RCK 29 listopada 
o godz.19:00. Do połowy grudnia w galerii RCK obejrzeć będzie można wystawę  mieszkańca Rynu  
Pana Zbigniewa Biziewskiego „ Podwodny świat ”.  
Od połowy tygodnia trwa akcja film dla każdego, gdzie będą pokazywane filmy dla Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego, mieszkańców miasta. Akcja jest możliwa dzięki sponsorowi Banku BGŻ  Paribas S.A. 

Oddział w Rynie. 
 
Pan J. Brant poinformował, że wystąpił z pismem do Komendy Powiatowej Policji w Giżycku i od 
wczoraj w Cankach był już patrol policji ruchu drogowego. Być może będzie tam bezpieczniej. 
Budowa zatoki w Cankach została wpisana do programu redukcji liczby ofiar śmiertelnych, jak podaje 
Pan Dyrektor GDDKiA w Olsztynie. I dodaje też, że nie może zagwarantować realizacji tego zadania 
w 2016r. Wizja zatoki przystankowej, zadanie które powinno wykonać GDDKiA , oddala się coraz 
bardziej. Podkreślił, że nie odpuści sprawy Canek ponieważ parę dni temu widział, jak o włos 
następne dziecko nie zostało tam prawie rozjechane. Brama wjazdowa znajdująca się przy 
przystanku w Cankach jest prywatną bramą. Jej właściciel otworzył ją, aby dzieci nie stały przy 
krawędzi jezdni, lecz w bramie. Jednak właściciel bramy może w każdej chwili ją zamknąć. Dzieci idą 
do autobusu prawą stroną jezdni, czyli niezgodnie z prawem, bo powinny iść lewą stroną.  
Część dzieci chodzi w kamizelkach. Pan J. Brant zaapelował, aby wszystkim dzieciom takie kamizelki 
zakupić. Stwierdził, ze należy zrobić wszystko, aby było tam bezpieczniej. Należy zrobić coś w 
zakresie wiaty, chodnika, czy czegokolwiek, co by nie powodowało zagrożenia dla dzieci, bo patrol 
policji, czy też namalowanie żmijki na jezdni, nie rozwiąże sprawy. To jest temat, który może nas dobić 
czyimś życiem. 
 
Pan M. Stackiewicz – Sołtys Canek – poinformował, że Pan Burmistrz zadeklarował, że pieniądze na 
przystanek już są, a z pisma od GDDKiA wynika, że oni nie mają na to środków.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że w piśmie do GDDKiA było napisane, że gmina 
deklaruje udział finansowy w przedsięwzięciu. Jednak gmina sama niczego nie może zrobić na ich 
gruncie. Na wiatę są środki i ona została już zamówiona. Spróbujemy się dogadać w sprawie 
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postawienia tymczasowej wiaty, która ochroni dzieci przed deszczem. Budżet państwa będzie 
weryfikowany i tych pieniędzy na drogi najprawdopodobniej nie przybędzie, a ubędzie. 
 
Pan J. Filipek zapytał, czy autobus nie mógłby zajeżdżać do Canek i odbierać dzieci np. spod bloków. 
To poprawiłoby bezpieczeństwo do czasu powstania przystanku, zatoki. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że są to autobusy kursowe i przewoźnik na takie 
rozwiązanie nie bardzo chce się zgadzać. Dodał, że GDDKiA twierdzi, że takich miejsc mają dużo. 
 
Pani M. Sprung – mieszkanka Canek – stwierdziła, że Pan Lutkiewicz nie zgodzi się na postawienie 
wiaty przy jego płocie. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że jeżeli wiata zostanie postawiona w  pasie 
drogowym to jego zgoda nie będzie potrzebna. 
 
 
Pan M. Stackiewicz – Sołtys Canek – stwierdził, że można zasypać pobocze przy placu zabaw przy 
wspólnocie. Pan Lutkiewicz zadeklarował, że odda ziemię pod wiatę.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – stwierdził, że będzie zabiegał o tymczasowe postawienie wiaty. 
 
Pani E. Laskowska zapytała o koszt budowy słupa ostrzegawczego z pulsometrem zasilanego 
światłem słonecznym. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że GDDKiA kieruje się rozporządzeniami 
dotyczącymi infrastruktury drogowej i swoimi planami. 
 
Pan K. Jarosz stwierdził, że przy wjeździe do Canek po prawej stronie rosną krzaki. Zapytał, czy nie 
można ich wyciąć, aby poprawić widoczność. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że to należy do Pana Lutkiewicza. 
Stwierdził, że opiekunce należy zakupić tablicę ze znakiem” Stop”. Burmistrz MiG zgodził się z Panem 
J. Brantem, że tego tematu nie należy odpuścić i dlatego należy połączyć wszystkie siły. 
 
Pan K.Cybul – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego stwierdził, że taka tablica znajduje się w 
szkole. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – zaproponował, aby Rada Miejska upoważniła Przewodniczącego 
Rady,  do wystąpienia do Dyrektora DDDKiA w Olsztynie z pismem o rozwiązanie problemu 
niebezpieczeństw na drodze w Cankach. 
 
Pan J. Brant zaproponował, aby pismo skierować do GDDKiA w Warszawie i przekazać do 
wiadomości GDDKiA w Olsztynie. 
 
Pan M. Szczebiot - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję upoważnienia 
Przewodniczącego Rady,  do wystąpienia do Dyrektora DDDKiA w Warszawie ( do wiadomości 
GDDKiD Olsztyn )  z pismem o rozwiązanie problemu niebezpieczeństw na drodze w Cankach. 
 
Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, opowiedziała się za powyższym 
upoważnieniem. 
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Ad.19 Zamknięcie posiedzenia. 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XI sesji Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 
posiedzenie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Michał Szczebiot 

 


